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The light color can be changed from 3000 Kelvin to 5500 Kelvin. 

Description of how the light works without the remote control unit: 

If the light is switched on via the main switch / wall switch, the unit provides 100% lighting with 4000 K. 

 

Description of how the light works with the remote control unit: 

The enclosed remote control unit can be used universally for all lights of this type. This also means that several 

lights can be controlled with the same remote control unit. 

The synchronous Controlling of several lights is not intended.  

Operation of the remote control:  

Button 1 

ON/OFF: The light is switched on/off completely.  

After being switched on again it adjusts to 100% brightness with 4000 K. All previous settings are reset.  

Button 2 

Night light: The night light is switched on (minimum brightness with 4000 K). 

 
Button 3/4 

Brightness regulator: The adjustment takes place in stages. By pressing for a short period,  

it is possible to control the individual stages. Pressing the button permanently results in the maximum or minimum 

brightness being reached quickly. 

 

Button 5/6 

White:  change the light color of the particular segments from 3000 K to 5500 K. 

Warm:  change the light color of the particular segments from 5500 K to 3000 K. 

The adjustment takes place in stages. By pressing for a short period, it is possible to control the individual stages. 

Pressing the button permanently results in the warmest or coldest color setting being reached quickly. 

 

Button 7 

Mode: Cyclical modes switch 

Here, the “100% brightness > off > white/warm > warm/white “  functions are interconnected and run in sequence. 

 

Button 8 

100 % light with 4000 K. 

 
 

 

 

 The light should not be operated on an external dimmer. 
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Die Lichtfarbe lässt sich von 3000 Kelvin bis 5500 Kelvin einstellen. 

 

Funktionsbeschreibung ohne Fernbedienung : 

Wird die Leuchte über den Hauptschalter/ Wandschalter eingeschaltet stellt sich die Leuchte auf  

100% bei 4000 K ein. 

 

Funktionsbeschreibung mit Fernbedienung ; 

Die beigefügte Fernbedienung ist universell für alle Leuchten dieser Type einsetzbar. Dies bedeutet auch, dass 

mehrere Leuchten mit derselben Fernbedienung gesteuert werden können. Das synchrone Steuern von 

mehreren Leuchten ist nicht vorgesehen. 

Bedienung der Fernbedienung : 

Taste 1 

EIN/AUS: Die Leuchte wird komplett ein- bzw. ausgeschaltet und stellt sich nach dem Wiedereinschalten  

auf 100% Helligkeit (4000 K) ein. Alle vorherigen Einstellungen werden zurückgesetzt. 

Taste 2 

Nachtlicht: Das Nachtlicht wird eingeschaltet (minimale Helligkeit bei 4000 K). 

Taste 3/4 

Helligkeitsregler: Die Regulierung erfolgt stufenweise. Durch kurzes Drücken lassen sich die 

einzelnen Stufen ansteuern. Durch dauerhaftes Drücken der Taste wird das Maximum bzw. 

Minimum an Helligkeit schneller erreicht. 

 

Taste 5/6 

White: Lichtfarben wechseln einzelner Segmente von 3000 auf 5500 K. 

Warm: Lichtfarben wechseln einzelner Segmente von 5500 auf 3000 K. 

Die Regulierung erfolgt stufenweise. Durch kurzes Drücken lassen sich die einzelnen Stufen ansteuern. Durch 

dauerhaftes Drücken der Taste wird die wärmste bzw. kälteste Farbeinstellung schneller erreicht. 

Taste 7 

Mode: zyklisches Umschalten einzelner Funktionen. 

Die Funktionen „100% Helligkeit > aus > weiß/warm > warm/weiß " werden hier der Reihe nach durchgeschaltet. 

Taste 8 

100 % Licht bei 4000 K 

 

 

 Die Leuchte darf nicht an einem externen Dimmer betrieben werden 
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DE Dieses Produkt enthält eine Lichtquelle(n) der Energieeffizienzklasse(n) F 

EN This product contains light source(s) of energy efficiency class(es) F 

NL Dit product bevat lichtbron(nen) van energiezuinigheid, klasse(n) F 

FR Ce produit contient une/des source(s) lumineuse(s) de classe(s) d‘efficacité énergétique F 

IT Questo prodotto contiene fonte/i luminosa/e della/e classe/i di efficienza energetica F 

ES Este producto cuenta con fuente(s) luminosas de eficiencia energética de clase(s) F 

PL Produkt zawiera źródła światła o klasie(-ach) efektywności energetycznej F 

FI Tämä tuote sisältää valolähteitä, joiden energiatehokkuusluokka (tai luokat) on (ovat) F 

CZ Světelný zdroj/světelné zdroje tohoto produktu je/jsou v energetické třídě/energetických třídách F 

RU Это изделие содержит источники света с класом энергопотребления F 

GR Αυτό το προϊόν περιέχει πηγές φωτός τάξης ενεργειακής απόδοσης F 

RO Acest produs conține sursă/surse de lumină cu clasă/clase de eficiență energetică F 

BG Този продукт съдържа светлинен(ни) източник(ци) с клас(ове) на енергийна ефективност F 

TR Bu üründe F enerji verimlilik sınıflarına ait ışık kaynakları bulunmaktadır 

HU Ez a termék F energiahatékonysági osztályba tartozó fényforrást tartalmaz 

SV Denna produkt innehåller ljuskällor i energieffektivitetsklass(er) F 

HR Ovaj proizvod ima izvore svjetla energetske učinkovitosti klase F 

SL Ta izdelek vsebuje svetlobne vire razredov energijske učinkovitosti F 

SK Toto zariadenie obsahuje svetelné zdroje triedy energetickej účinnosti F 

PT Este produto contém uma(s) fonte(s) de luz da(s) classe(s) de eficiência energética F 

BA Ovaj proizvod sadrži izvor(e) svjetlosti energetske efikasnosti klase(a) F 

LT Šiame gaminyje naudojamas šviesos šaltinis (-iai), priklausantis (-ys) energijos vartojimo efektyvumo klasei (-ėms) F 

ET See toode sisaldab F klassi(de) energiasäästlikkusega valgusallikat(id) 

DA Dette produkt indeholder lyskilde(r) af energimærkningsklassern(e) F 

NO Dette produktet inneholder lyskilde(r) til energieffektivitetsklassen(e) F 

LV Šis produkts satur enerģijas avota(-u) gaismas avotus(-us) F 

SR Ovaj proizvod sadrži izvor(e) svetlosti energetske efikasnosti klase(a) F 

UK Цей виріб містить джерела світла з класом енергоспоживання F 
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